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Protokół Nr XXI/2012 

sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 28 marca 2012 r. w siedzibie Urzędu Miasta-Gminy Stryków 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności,  

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności,  

sołtysi wg listy obecności,  

goście zaproszeni,  

osoby zaproszone wg listy obecności,  

Ad. 1. Otwarcie obrad XXI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad.  
 

Otwarcia sesji o godz. 10.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł 

Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego obecnie 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji.  

Nieobecny na sali obrad radny Teodor Kołodziejczyk. 

 

Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie.  
 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu.  

Ad. 3. Złożenie ślubowania przez radnego z okręgu Nr 4 wybranego w wyborach 

uzupełniających do Rady Miejskiej w Strykowie, które odbyły się 11 marca 2012 roku.  

Pani Aneta Jędrzejczak Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej w Strykowie 

wręczyła panu Bogdanowi Walczakowi zaświadczenie o wyborze na radnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica odczytał rotę ślubowania: "Wierny 

Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców." 

Pouczył, że ślubowanie odbywa się w ten sposób, że po odczytaniu roty radny powstaje i 

wypowiada słowo "ślubuję". Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: "Tak mi 

dopomóż Bóg." 

Po odczytaniu roty ślubowania radny Bogdan Walczak powiedział: ślubuję, tak mi dopomóż 

Bóg.  

 

Przewodniczący Rady Paweł Kasica pogratulował radnemu Bogdanowi Walczakowi 

pozytywnego wyniku w wyborach i udzielił głosu. 

 

Radny Bogdan Walczak: będę się kierował w pracy zaufaniem. Przyjąłem to zobowiązanie 

w momencie bardzo trudnym z uwagi na sytuację, ale chciałbym zapewnić wyborców, że 

moje działanie, które staram się kontynuować od 1990 roku dla samorządu i z samorządem 

będę czynił dalej. Te wybory uzupełniające nie cieszą się dużą frekwencją, ale z tych 
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wyborów nie tylko ja, ale inni, a szczególnie konkurenci powinni wyciągną daleko idące 

wnioski. Pana burmistrza chciałem zapewnić, że tak jak pan interpretuje, a przyznam, że 

słusznie, że ktoś taki musi być, było, jest i będzie najważniejszą sprawą dobro ludzi. Swojego 

postępowania nie zmienię, będę zwracał uwagę, nie będę opozycją konstruktywną. Może pan 

na mnie liczyć nie tylko w sprawach gminnych, będę działał tam, gdzie będę widział swoją 

wiedzę i umiejętności. Żadnych złośliwości z mojej strony. Podziękował wyborcom, osobom, 

które wspierały go duchowo.  

 

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad XXI sesji: 

1. Otwarcie obrad.  

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie.  

3. Złożenie ślubowania przez radnego z okręgu Nr 4 wybranego w wyborach 

uzupełniających do Rady Miejskiej w Strykowie, które odbyły się 11 marca 2012 

roku.  

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

6. Zatwierdzenie protokołu z XX sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 29 lutego 

2012 r.  

7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami.  

8. Informacja Burmistrza M-G Stryków dot. przebiegu Kolei Dużych Prędkości przez 

Gminę Stryków.  

9. Sprawozdanie Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM z 

działalności w okresie między sesjami.  

10. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Stryków na rok 2012, 

b) uzgodnienia wykonania prac pielęgnacyjno-konserwacyjnych na drzewach-pomnikach 

przyrody ustanowionych rozporządzeniem Nr 10/93 Wojewody Łódzkiego z dnia 12 

listopada 1993 r. w sprawie uznania niektórych tworów przyrody na terenie 

województwa łódzkiego za pomniki przyrody i ochrony tych pomników, 

c) zmieniająca uchwałę Nr XX/147/2012 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 29 lutego 

2012 r., 

d) zmieniająca uchwałę Nr XX/148/2012 RM z dnia 29 lutego 2012 roku w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012-2022, 

e) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta-Gminy Stryków oraz zmiany planu 

finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie na 2012 

rok,  

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012-2022, 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta - Gminy Stryków 

upoważnienia do zawarcia wstępnego porozumienia z Samorządem Województwa 

Łódzkiego w sprawie określenia zasad współpracy w celu realizacji przedsięwzięcia 

pn. "Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 708 Ozorków - Warszyce - Stryków - 

Brzeziny wraz z obwodnicą północną miasta Strykowa”, 

h) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa Łódzkiego, 

i) zaciągnięcia kredytu długoterminowego i pożyczki długoterminowej, 
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j) funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2013, 

k) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków, 

l) uzupełnienia składu osobowego Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie, 

m) uzupełnienia składu osobowego Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg 

Publicznych Rady Miejskiej w Strykowie, 

n) rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta-Gminy Stryków.  

11. Interpelacje i zapytania. 

12. Wolne wnioski i sprawy różne.  

13. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków.  

14. Zamknięcie obrad.  

Burmistrz M-G Stryków Andrzej Jankowski wnioskował o wprowadzenie do porządku 

obrad XXI sesji projektu uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w 

uchwale Nr XX/154/2012 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 29 lutego 2012 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.  

Innych wniosków i propozycji do porządku obrad nie zgłoszono.  

Głosowanie wniosku Burmistrza: 14 głosów za bez głosów przeciwnych i głosów 

wstrzymujących się  

Wnioskowany projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad XXI sesji w pkt. 10 

o). 

Porządek obrad XXI sesji po zmianie: 

1. Otwarcie obrad.  

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie.  

3. Złożenie ślubowania przez radnego z okręgu Nr 4 wybranego w wyborach 

uzupełniających do Rady Miejskiej w Strykowie, które odbyły się 11 marca 2012 

roku.  

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

6. Zatwierdzenie protokołu z XX sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 29 lutego 

2012 r.  

7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami.  

8. Informacja Burmistrza M-G Stryków dot. przebiegu Kolei Dużych Prędkości przez 

Gminę Stryków.  

9. Sprawozdanie Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM z 

działalności w okresie między sesjami.  

10.    Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Stryków na rok 2012, 

b) uzgodnienia wykonania prac pielęgnacyjno-konserwacyjnych na drzewach-pomnikach 

przyrody ustanowionych rozporządzeniem Nr 10/93 Wojewody Łódzkiego z dnia 12 

listopada 1993 r. w sprawie uznania niektórych tworów przyrody na terenie 

województwa łódzkiego za pomniki przyrody i ochrony tych pomników, 
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c) zmieniająca uchwałę Nr XX/147/2012 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 29 lutego 

2012 r., 

d) zmieniająca uchwałę Nr XX/148/2012 RM z dnia 29 lutego 2012 roku w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012-2022, 

e) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta-Gminy Stryków oraz zmiany planu 

finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie na 2012 

rok,  

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012-2022, 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta - Gminy Stryków 

upoważnienia do zawarcia wstępnego porozumienia z Samorządem Województwa 

Łódzkiego w sprawie określenia zasad współpracy w celu realizacji przedsięwzięcia 

pn. "Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 708 Ozorków - Warszyce - Stryków - 

Brzeziny wraz z obwodnicą północną miasta Strykowa”, 

h) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa Łódzkiego, 

i) zaciągnięcia kredytu długoterminowego i pożyczki długoterminowej, 

j) funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2013, 

k) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków, 

l) uzupełnienia składu osobowego Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie, 

m) uzupełnienia składu osobowego Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg 

Publicznych Rady Miejskiej w Strykowie, 

n) rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta-Gminy Stryków, 

o)   sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr XX/154/2012 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 29 lutego 2012 r. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości.  

 

11. Interpelacje i zapytania. 

12. Wolne wnioski i sprawy różne.  

13. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków.  

14. Zamknięcie obrad.  

Głosowanie nad porządkiem obrad:  

                                                                                                      14 głosów za,  

                                                                                                        0 głosów przeciwnych,  

                                                                                                        0 głosów wstrzymujących się 

 

Ad. 5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  
Komisja Uchwał i Wniosków została powołana w następującym składzie:  

1. Radny Karol Lenart 

2. Radny Sławomir Źródło 

3. radna Małgorzata Kiełbik  

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  
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Ad. 6. Zatwierdzenie protokołu z XX sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 29 

lutego 2012 r.  

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu?  

Uwag do protokołu z XX sesji podczas obrad XXI sesji nie złożono.  

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XX  sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

Ad. 7.  Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski przedstawił najważniejsze tematy, którymi zajmował się w 

ostatnim czasie: 

 zmiana Studium i planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków – odbyło 

się szereg spotkań, między innymi w GDDKiA w Łodzi w sprawie uwolnienia 

terenów inwestycyjnych zablokowanych pierwotnym przebiegiem kolei dużych 

prędkości w pasie autostrady A-2. Celem jest dokonanie zmian i skomunikowanie 

tych terenów.  

 pojawią się kolejne duże inwestycje, które przyniosą ok. 1000 nowych miejsc pracy. 

Na chwilę obecną nie jestem uprawniony do przestawiania tego projektu, ale jest to 

kolejna dobra inwestycja – mówił Burmistrz. W tym temacie trwają rozmowy z 

Łódzką Specjalną Strefą Ekonomiczną.  

 sprawy bieżące – problemy związane z budową autostrady, jej odwodnieniem, 

odtworzeniem pewnych fragmentów dróg.  

 Dziś sołtysi otrzymają informacje do rozpropagowania dla wszystkich mieszkańców 

gminy dot. składania wniosków o oszacowanie szkód w związku z warunkami 

pogodowymi podczas ostatniej zimy, jeżeli uprawy rolne ucierpiały to należy to jak 

najszybciej zgłosić. Jaka będzie pomoc nie wiadomo.  

 wydobycie gazu łupkowego – pomimo negatywnej opinii Gminy Stryków w tej 

kwestii firma, która otrzymała koncesje na wydobycie gazu poinformowała, że w 

pierwszym etapie na terenie Gminy Stryków w ogóle nie będą prowadzone prace lub 

w ostatniej kolejności. Jeżeli poszukiwania będą pozytywne w ościennych gminach to 

Gminy Stryków poszukiwania nie ominą.  

 składowanie CO2 – elektrownia Bełchatów będzie składowała CO2 w okolicach 

Kutna, problem polega na tym, że trzeba go tam dostarczyć. Odbyło się spotkanie w 

temacie przebiegu rurociągu, którym będzie transportowany CO2 z elektrowni 

Bełchatów do Kutna. Nastawienie Gminy Stryków jest oczywiście negatywne, bo ile 

można tej sieci prowadzić przez jedną gminę. Jeżeli będą dalsze informacje to będą 

oczywiście przekazywane.  

Ad. 8. Informacja Burmistrza M-G Stryków dot. przebiegu Kolei Dużych Prędkości 

przez Gminę Stryków.  

Burmistrz Andrzej Jankowski mówił, że prace związane z planowaniem przebiegu trasy 

kolei dużych prędkości trwały wiele lat. Pierwsza wersja przewidywała przebieg wzdłuż 

autostrady A-2, nasza gmina zmuszona została do zarezerwowania pasa w planach 

zagospodarowania. Następnie w Planie Województwa Łódzkiego zmieniono przebieg i nie 

dotyczył on Gminy Stryków. Do kwietnia 2011 roku powstała kolejna wersja przebiegu, który 

dotyczy Gminy Stryków – sołectw: Sierżnia, Lipka i Niesułków Kolonia. Opinia negatywna 

odnośnie tego projektu została przesłana do dyrekcji kolei dużych prędkości. Wskazaliśmy w 
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niej, że ten przebieg komplikuje nam układ komunikacyjny i ingeruje w tereny budowlane.  

Biuro projektowe przedstawiło dwa warianty: przebieg trasy przybliżyć do Lasu 

Janinowskiego lub wynieść poza Las Janinowski. Żaden z tych wariantów nie został 

zaakceptowany ze względu braku możliwości technicznych. Odbyły się kolejne spotkania w 

Warszawie, w których uczestniczyli także radni, sołtysi i przedstawiciele rad sołeckich z tych 

sołectw, gdzie planowany jest przebieg trasy, na których przedstawiano kolejne wersje 

przebiegu trasy. Po spotkaniu poprosiliśmy o dokładne informacje i szczegółowe materiały. 

Kolejnym krokiem było spotkanie w Domu Kultury w Niesułkowie w celu wypracowania 

wspólnego stanowiska w tej kwestii. Okazało się, że wersja pierwotna jest bardziej korzystna, 

choć do końca niezadowalająca. Mając do wyboru furtkę do dyskusji wskazano lepszy 

wariant z dwóch pierwszych. Chcemy zabezpieczyć się w odpowiednie przejazdy, przejścia 

dla zwierząt. Te informacje przesłano do biura projektowego. Kiedy będzie budowana kolej 

oficjalnego stanowiska w tej sprawie nie ma. Firma, która opracowuje studium wykonalności 

dalej pracuje nad inwestycją. My będziemy się przyglądać tej inwestycji – powiedział 

Burmistrz.   

Ad. 9. Sprawozdanie Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica poinformował, że w okresie między sesjami 

brał udział w posiedzeniach Komisji RM oraz w bieżącej pracy biura Rady Miejskiej w 

Strykowie. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Józef Migdałek poinformował, 

że odbyło się jedno posiedzenie Komisji, na którym przedstawiono działania na rzecz kultury 

w naszej gminie. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 

radna Anna Ślęzak poinformowała, że Komisja na posiedzeniu w miesiącu marcu 2012 r. 

przyjęła informację na temat długu publicznego oraz opiniowała projekty uchwał na bieżącą 

sesję. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Andrzej Pożarlik poinformował, że na 

jednym posiedzeniu Komisja zajęła się kosztami utrzymania w Przedszkolu Samorządowym 

w Strykowie. Koszty te są wysokie w stosunku do przedszkoli z gmin ościennych. Pani 

dyrektor przedszkola przedstawiła szczegółowy wykaz wydatków, z którego wynika, że 

bardzo wzrosły koszty energii elektrycznej, jest dużo nowego sprzętu, koszty utrzymania 

budynku w stosunku do ilości dzieci, których jest obecnie 75 są bardzo wysokie. Nie ma 

możliwości utworzenia dodatkowej grupy. W następnym roku wydatki zmniejszą się o ok. 60 

tys. zł, ponieważ nie będzie wydatków związanych z doposażeniem budynku. Komisja 

szukała rozwiązań w etatach, ale liczba etatów jest adekwatna do liczby dzieci. Jedyne 

rozwiązanie to zwiększenie liczby dzieci lub zwiększenie opłaty za godziny nadprogramowe. 

W biurze rady są do wglądu materiały przygotowane przez panią dyrektor przedszkola.  

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 

radny Czesław Polit na jednym posiedzeniu Komisji Burmistrz i Gminna Spółka Wodna 

przedstawili informacje dotyczącą melioracji w psie autostradowym oraz wydano opinie do 

projektów uchwał na dzisiejszą sesje.  
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Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 

radny Włodzimierz Grochocki poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie w 

miesiącu marcu 2012 r., na którym przedstawiono informacje dot. wpływu budowy autostrad 

na życie mieszkańców naszej gminy. Komisja zajęła się także wnioskiem sołtysa wsi Koźle 

Stanisława Millera dot. zmiany organizacji ruchu na skrzyżowaniu w Tymiance. Zmiana 

pierwszeństwa dróg byłaby korzystna, ale wiąże się to z pewnym ryzykiem. Komisja na tę 

chwilę wnioskowała o usunięcie zakrzaczenia przy skrzyżowaniu.  

 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Stryków na rok 2012, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radny Bogdan Walczak pytał o: § 3 pkt. 4, który mówi o mieszkańcach Gminy Stryków, 

czy chodzi także o działkowiczów, którzy posiadają zwierzęta; § 6 pkt. 4, który mówi o 

sterylizacji zwierząt. Ten zapis jest niedokładny, ponieważ kot po takim zabiegu wymaga 2 

tygodniowej ścisłej opieki, brakuje zapisu, że osoba opiekująca się wypuści zwierzę jak 

pozwoli na to jego stan zdrowia. W projekcie brakuje także numeru telefonu, pod którym 

będzie można zgłaszać przypadki w sprawie uszkodzonego zwierzęcia.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Grochocki mówił odnośnie sterylizacji, że nie 

chodzi o wypuszczenie natychmiast po zabiegu, tu decyduje weterynarz ile czasu będzie 

przebywał pod opieką. Nie jest zasadnym umieszczanie w uchwale numeru telefonu, 

ponieważ może się on zmienić, więc trzeba byłoby zmieniać i uchwałę.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że uchwała dotyczy wszystkich zwierząt na 

terenie gminy Stryków zamieszkałych na stałe i u działkowiczów. Jeżeli chodzi o telefon, to 

policja wie z którą firma mamy podpisaną umowę, więc można zdzwonić na policje w 

przypadku wszelkich zdarzeń drogowych. Burmistrz dodał, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię Powiatowego Lekarza Weterynarii.  

 

Radny Bogdan Walczak dalej mówił, że zapisy w uchwale powinny być jasne i czytelne. 

 

Radny Andrzej Pożarlik mówił, że lekarz weterynarii bierze na swoją odpowiedzialność 

kiedy to zwierzę wypuści po zabiegu, skąd my jako radni mamy wiedzieć czy to ma być 7 czy 

14 dni.   

 

Radny Czesław Polit powiedział, że sterylizacja to także zastrzyk, nie tylko zabieg 

mechaniczny.  

Więcej uwag nie zgłoszono.  

głosowanie: 12 głosów za 

                       0 głosów przeciw 

                       1 głos wstrzymujący się, nieobecny podczas głosowania radny Łukasz 

Orłowski, radny Teodor Kołodziejczyk  
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b) uzgodnienia wykonania prac pielęgnacyjno-konserwacyjnych na drzewach-

pomnikach przyrody ustanowionych rozporządzeniem Nr 10/93 Wojewody 

Łódzkiego z dnia 12 listopada 1993 r. w sprawie uznania niektórych tworów 

przyrody na terenie województwa łódzkiego za pomniki przyrody i ochrony tych 

pomników, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.    

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

głosowanie: 13 głosów za 

                       0 głosów przeciw 

                        0 głosów wstrzymujących się, nieobecny podczas głosowania radny Łukasz 

Orłowski, radny Teodor Kołodziejczyk  

c) zmieniająca uchwałę Nr XX/147/2012 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 29 

lutego 2012 r., 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.    

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

głosowanie: 14 głosów za 

                       0 głosów przeciw 

                        0 głosów wstrzymujących się, nieobecny podczas głosowania radny 

Teodor Kołodziejczyk  

 

d) zmieniająca uchwałę Nr XX/148/2012 RM z dnia 29 lutego 2012 roku w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012-2022, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.    

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

głosowanie: 14 głosów za 

                       0 głosów przeciw 

                        0 głosów wstrzymujących się, nieobecny podczas głosowania radny 

Teodor Kołodziejczyk  

 

e) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta-Gminy Stryków oraz zmiany planu 

finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie na 

2012 rok,  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.    

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały.  

Pani Barbara Walak Skarbnik M-G Stryków poprosiła o dokonanie autopoprawki w 

załączniku Nr 5 do projektu uchwały – w planie przychodów i kosztów ZGKIM w Strykowie 

na rok 2012 - w pozycji 1b) dotychczasową kwotę zastąpić kwotą 435.000 zł, w pozycji 1c) 

dopisać kwotę 3.898.506,70 zł  
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głosowanie autopoprawki zgłoszonej przez Burmistrza 

głosowanie: 14 głosów za 

           0 głosów przeciw 

           0 głosów wstrzymujących się, nieobecny podczas głosowania radny Teodor 

Kołodziejczyk  

 

Więcej uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie uchwały: głosowanie: 14 głosów za 

                       0 głosów przeciw 

                        0 głosów wstrzymujących się, nieobecny podczas głosowania radny 

Teodor Kołodziejczyk  

 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012-2022, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.    

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

głosowanie: 14 głosów za 

           0 głosów przeciw 

           0 głosów wstrzymujących się, nieobecny podczas głosowania radny Teodor 

Kołodziejczyk  

 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta - Gminy 

Stryków upoważnienia do zawarcia wstępnego porozumienia z Samorządem 

Województwa Łódzkiego w sprawie określenia zasad współpracy w celu 

realizacji przedsięwzięcia pn. "Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 708 Ozorków - 

Warszyce - Stryków - Brzeziny wraz z obwodnicą północną miasta Strykowa”, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.    

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

głosowanie: 14 głosów za 

                       0 głosów przeciw 

                        0 głosów wstrzymujących się, nieobecny podczas głosowania radny 

Teodor Kołodziejczyk  

 

 

h) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa Łódzkiego, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.    

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

głosowanie: 14 głosów za 

                       0 głosów przeciw 
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                        0 głosów wstrzymujących się, nieobecny podczas głosowania radny 

Teodor Kołodziejczyk  

 

i) zaciągnięcia kredytu długoterminowego i pożyczki długoterminowej, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.    

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

głosowanie: 14 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, nieobecny podczas głosowania radny Teodor Kołodziejczyk  

 

j) funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2013, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.    

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

głosowanie: 14 głosów za 

                       0 głosów przeciw 

                        0 głosów wstrzymujących się, nieobecny podczas głosowania radny 

Teodor Kołodziejczyk  

 

k) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.    

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

głosowanie: 14 głosów za 

                       0 głosów przeciw 

                        0 głosów wstrzymujących się, nieobecny podczas głosowania radny 

Teodor Kołodziejczyk  

 

l) uzupełnienia składu osobowego Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Turystyki 

i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. Poprosił o dopisanie w tytule 

uchwały słów „ zdrowia, sportu”.  

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Grochocki zapytał radnego Bogdana Walczaka 

czy wyraża zgodę na powołanie do w/ Komisji.  

Radny Bogdan Walczak wyraził zgodę.  

Innych uwag i pytań nie zgłoszono. 
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głosowanie: 14 głosów za 

                       0 głosów przeciw 

                        0 głosów wstrzymujących się, nieobecny podczas głosowania radny 

Teodor Kołodziejczyk  

 

m) uzupełnienia składu osobowego Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Dróg Publicznych Rady Miejskiej w Strykowie, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.    

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Grochocki zapytał radnego Bogdana Walczaka 

czy wyraża zgodę na powołanie do w/ Komisji.  

Radny Bogdan Walczak wyraził zgodę.  

Innych uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

głosowanie: 14 głosów za 

                       0 głosów przeciw 

                        0 głosów wstrzymujących się, nieobecny podczas głosowania radny 

Teodor Kołodziejczyk  

 

n) rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta-Gminy Stryków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.    

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

głosowanie: 14 głosów za 

                       0 głosów przeciw 

                        0 głosów wstrzymujących się, nieobecny podczas głosowania radny 

Teodor Kołodziejczyk  

 

 

p) sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr XX/154/2012 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 29 lutego 2012 r. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości  

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza Miasta-Gminy Stryków zaprezentowała 

projekt uchwały  i poinformowała, że w uchwale z 29 lutego br. w sprawie nabycia 

nieruchomości na poprawę warunków świetlicy wiejskiej nastąpiła omyłka związana z 

numerem działki, winno być  305/1, a nie 305/2. 

 

głosowanie: 14 głosów za 

                       0 głosów przeciw 

                        0 głosów wstrzymujących się, nieobecny podczas głosowania radny 

Teodor Kołodziejczyk  

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę 25 min. Od 11.00 do 11.25.  
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Ad. 11. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Nieobecna na sali  obrad radna Marzena Skwarko.  

 

Radny Andrzej Pożarlik mówił, że od nowego roku funkcjonuje uchwała śmieciowa. Pytał 

w jaki sposób gmina kontroluje wykonanie tej uchwały, chodzi o umowy z odbiorcami, a w 

szczególności tych, którzy prowadzą działalność gospodarczą, kosze na śmieci są zapełniane 

przez sklepy w mieście.  

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza Miasta-Gminy Stryków powiedziała, że nie 

było podjętej żadnej uchwały. Na bieżąco są zgłaszane przez mieszkańców dzikie wysypiska, 

to jest największy problem dla nas w najbliższej przyszłości. Jeżeli znajdzie się dowód 

rzeczowy to kierujemy sprawę na policję o wykroczenie. Jeżeli nie znajdujemy właściciela to 

zlecamy ZGKiM usunięcie dzikiego wysypiska. Jeżeli wysypisko znajduje się na prywatnej 

działce to wzywamy jej właściciela do usunięcia wysypiska. Jeżeli chodzi o kontrole to 

wysyłamy zapytania czy została zawarta umowa na odbiór nieczystości stałych i płynnych. 

Będziemy przystępować do kontroli zawartych umów i dowodów odbioru śmieci i 

nieczystości płynnych. Podmioty gospodarcze także będą kontrolowane.  

 

Pan Stanisław Miller sołtys wsi Koźle mówił, że latem znalazł podpisane śmieci, zgłosił to 

do Urzędu w Strykowie i na policje, która na miejscu zabezpieczyła dowody i robiła zdjęcia. 

Po pół roku otrzymał informacje, że  z powodu nie wykrycia sprawcy sprawę umorzono.  

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza Miasta-Gminy powiedziała, że poprosi 

komendanta o wyjaśnienie tej sprawy.  

 

Radny Karol Lenart mówił, że jadąc drogą Cesarka - Bartolin widział w tych samych 

miejscach co zawsze więcej śmieci niż zazwyczaj. Przy drodze leżą ogromne wory, bo zaczął 

się sezon działkowy. Co zrobimy, aby działkowcy oddawali te śmieci do ZGKiM lub innego 

zakładu. Problem jest z działkowcami.  

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza Miasta-Gminy powiedziała, że 

aktualizowana jest lista właścicieli nieruchomości i będzie to kontrolowane.  

 

Radny Bogdan Walczak: macie przykład przyjętej uchwały o kotach, dlaczego nie 

dopisaliście działkowców. Oczywiście, że robią to działkowicze. Jeżeli będziemy wydawać 

przepisy prawa na różny sposób interpretowane, trzeba jasno tłumaczyć i pisać, z tymi 

śmieciami dalej tak będzie. Kosze uliczne na mieście – pod kościołem mariawickim kosz 

odgrodzony taśmą, ostrzega ludzi przed niebezpieczeństwem, gdzie sens i logika, jaki cel. 

Druga sprawa to skatepark – chodzi o to, że przy odbiorze takich usterek nie było widać, tam 

gdzie nawierzchnia jest wykorzystywana jest strasznie popękana, stwarza niebezpieczeństwo 

dla rowerzystów. Kolejna sprawa to infrastruktura tego obiektu - trzeba uczulić służby na 

potworny bałagan przy ul. Wczasowej, śmietnisko nad zalewem, przed laskiem. Sprawa 

pobierania pieniędzy za coś czego nie ma, chodzi o licznikową opłatę abonamentową, jak 

można brać opłatę za licznik jak go nie ma. We wcześniejszych uchwałach była opłata 

abonamentowa od licznika. Zwróciła się do mnie osoba, która dzwoniła w tej sprawie do 

ZGKiM w Strykowie i otrzymała odpowiedź: jeżeli by to nie było zgodne z prawem to by nie 

pobierano tej opłaty. Prośba o interwencje i wyjaśnienie – jakie środki były rozdysponowane 

przez OSP w Strykowie z budżetu Gminy Stryków, jest zapisane olej opałowy, remont 
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strażnicy, są to kwoty ogólne. Proszę o podanie zużycia środków z tego roku lub ubiegłego. 

W ubiegły piątek zadzwoniłem do pani Sitek, która opiekuje się pomieszczeniami OSP 

Stryków z prośbą o udostępnienie pomieszczeń na zebranie mieszkańców Osiedla Wschód. 

Pani Sitek powiedziała: niech pan zadzwoni rano w sobotę, dziś zbiera się zarząd. W sobotę 

pani Sitek powiedziała, abym zadzwonił do prezesa pana Sitka. W Urzędzie powiedziałem o 

tym problemie. Mieszkańcy osiedla są przyzwyczajeni do zebrań w strażnicy, a obecnie 

utrudnia mi się wynajęcie pomieszczeń. Pani Bełdzińska zdzwoniła do pana Sitka, który 

powiedział: niech pan Walczak do mnie zadzwoni osobiście. Może ma do mnie pretensje, że 

przegrał wybory. Zadzwoniłem popołudniu wczoraj, wysłuchał mnie i powiedział: „ale co ja 

dostanę” i powtórzył to chyba z pięć razy. Odpowiedziałem, że budżet osiedlowy jest 

rozdysponowany. Odebrałem to jako, że domagał się zapłaty, nie wiem jakiej. Żadnego 

innego słowa nie powiedział, stąd to wcześniejsze pytanie o koszty. Osiedle do jednostka 

pomocnicza, zużywamy energie, więcej kosztów nie zużyjemy. Przekażę to mieszkańcom. 

OSP to instytucja użyteczności publicznej, otrzymuje środki publiczne z naszych podatków. 

Proszę o te dane. To jest utrudnianie pracy społecznej. To nie są zasoby prywatne.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiedział, że w związku z dużymi wydatkami na energię 

wszystkie jednostki zostały zobowiązane do oszczędności, aby przy wynajmowaniu sal 

myśleli o kosztach. Jednostki OSP są stowarzyszeniami posiadającymi osobowości prawne. 

Jest zarząd, komisja rewizyjna tej jednostki. Burmistrz powiedział, że nie ma nigdzie więcej 

takich problemów. Środki sołeckie są także przekazywane na działalność strażnic. Panu 

Sitkowi nie chodziło o pieniądze dla siebie, ale o to, czy środki osiedla nie należałoby 

przekazać dla strażnicy, tak to się dzieje w innych częściach gminy. Współpraca jest w obie 

strony. Burmistrz powiedział, że wyjaśni tę sytuację.  

 

Pan Włodzimierz Długołęcki dyrektor ZGKiM w Strykowie odpowiedział, że w uchwale 

o podwyżce taryf za wodę jest podany przepis prawny. Jeżeli było by to niezgodne z prawem 

Wojewoda odrzuciłby tą uchwałę. Opłata abonamentowa składa się z dwóch członów: 1) 

opłata za pobraną wodę, 2) opłata za gotowość (awarie, remonty).  

 

Radny Bogdan Walczak mówił, że w Internecie wyczytał, że w powiecie chrzanowskim 

zdobyto środki na zagospodarowanie ugorów. Zrobiła to Grupa Działania Polcentrum ta sama 

co jest u nas. Gminne ugory są zarośnięte krzakami. Czy Gmina rozważy możliwość 

pozyskania środków na ten cel.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że ugór to jest grunt uprawiany nie zasiany, więc 

nie powinno być na min trawy czy krzaków. Kosmetyka wymiany zieleni jest prowadzona, 

prace trwają w Dobrej, w Koźlu i Bratoszewicach, gdzie dokonano nasadzeń w centrum 

miejscowości. Będziemy czynić starania, aby Gmina jeszcze lepiej działała – powiedział 

Burmistrz.  

 

Ad. 12. Wolne wnioski i sprawy różne. 

Radny Witold Śliwkiewicz porosił o interwencje w sprawie ul. Kolejowej w Bratoszewicach, 

gdzie po 24 godzinach naprawy ubytków asfalt popękał. Radny pytał, czy coś się zmieniło w 

sprawie przystanku kolejowego w Bratoszewicach. Czy wiadomo coś na temat ograniczeń 

uroczystości gminnych podczas Euro 2012. Radny zgłosił, że na ul. Szkolnej i ul. Nowości w 

Bratoszewicach obywa się szybka jazda. Czy zmienił się termin modernizacji DK 14. Radny 

prosił o interwencje dot. polewania ul. Wolskiej w Bratoszewicach, gdzie odbywa się ruch 

dot. budowy autostrady.  
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Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiedział, że prace w związku z modernizacją 

przystanków kolejowych trwają. W pierwszej kolejności będą odtworzone dworce kolejowe. 

Ograniczenia dot. uroczystości podczas Euro nie są znane. Priorytetem dla GDDKiA są 

autostrady, nie ma informacji dotyczącej modernizacji DK-14. Jeżeli chodzi o szybką jazdę to 

trzeba interweniować na policji.  

 

Pan Stanisław Miller sołtys wsi Koźle pytał, czy w gestii gminy jest ochrona zabytków 

znajdujących się na terenie gminy oraz co z budową sali gimnastycznej w Koźlu. 

 

Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiedział, że realizowany jest program budowy sal 

gimnastycznych, jeżeli radni uznają, to będzie budowa rozpoczęta, jednak w budżecie 

obecnego roku środków na ten cel nie ma. Jeżeli chodzi o ochronę zabytków to jest uchwała 

Rady Miejskiej w sprawie możliwości skorzystania z dotacji zgodnie z przyjętym 

regulaminem, chodzi tu o zabytki wpisane do rejestru zabytków. Rada decyduje o 

przyznawaniu środków na ten cel. Burmistrz prosił pana sołtysa o zgłoszenie się do p. 

Bełdzińskiej, która ma przekazać kserokopie uchwały.   

 

Radny Karol Lenart zgłosił następujące wnioski:  

1. Wystąpić do Starostwa Powiatowego w Zgierzu o naprawę drogi Stryków – Sierżnia.  

2. Czy gmina dysponuje gruzem, który jest kruszony i wysypywany na nasze drogi. 

Jeżeli tak, to prośba o nawiezienie kruszywa na drogę Cesarka Bartolin w kierunku 

Skoszew (od drogi powiatowej).  

3. Wniosek o uzupełnienie ubytków na drogach gminnych: w Anielinie, Warszewice- 

Cesarka.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiedział, że w następnym tygodniu rozpoczną się prace 

związane z uzupełnianiem ubytków na drogach gminnych. Wnioski dot. dróg powiatowych 

zostały przyjęte.  

 

Radny Bogdan Walczak: czy w uchwale o pomnikach przyrody, od 2010 roku jest opinia 

komisji Urzędu – chodzi o pomnik przyrody przy ul. Warszawskiej 12, miał być 

zabezpieczony, decyzji o ścięciu drzewa nie było. Miały być przeznaczone środki na 

konserwację. Czy powiat będzie coś robił z odcinkiem od ul. Cmentarnej do wejścia na 

targowisko przy ul. Targowej w Strykowie, chodzi o wykonanie chodnika lub zakaz postoju.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiedział, że wystosuje pytanie do Starostwa 

Powiatowego w Zgierzu, które jest zarządcą drogi i decyduje o planach.  

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza Miasta-Gminy powiedziała, że lipa pomnik 

przyrody znajduje się na prywatnej posesji przy ul. Warszawskiej 12, zabezpieczone są środki 

w budżecie gminy na opinię dendrologiczną, po jej uzyskaniu Rada Miejska podejmie 

uchwałę o podjęciu prac konserwatorskich.  

 

Radny Józef Migdałek wnioskował o wystąpienie do firm, które rozładowują wagony z 

bocznicy kolejowej, aby dwa razy w tygodniu sprzątały ulice, którymi odbywa się transport.  

Kolejny wniosek dot. ul. Kolejowej w Strykowie od przejazdu kolejowego, która jest totalnie 

rozbita. Odnośnie opłat za wodę jest jeszcze jeden niezrozumiały termin „uchył”.   

 

Pan Andrzej Janeczko sołtys wsi Ługi pytał kto może być społecznym opiekunem nad 

zwierzętami. Mówił także o ogromnych kolejkach w Wydz. Komunikacji w Starostwie 
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Powiatowym w Zgierzu, obecnie jest trzy tygodniowy termin załatwiania spraw.  Pan 

Janeczko pytał jakie wnioski wynikają z badania wpływu autostrady na życie ludzi, oprócz 

hałasu.  

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza Miasta-Gminy powiedziała, że opiekunem 

może być każdy obywatel. 

 

Pan Jarosław Włodarczyk sołtys wsi Wola Błędowa zgłosił następujące wnioski: 

 utwardzić drogę w m. Wola Błędowa tzw. górki do posesji p. Kaźmierczak, do 

leśniczówki oraz w stronę pana Jedynaka (pole golfowe), do posesji p. Grzegorczyk, 

Bartczak, Florczak (droga w stronę torów kolejowych) 

 jeżdżące kłady po polach i drogach kurzą i rozjeżdżają drogi, 

 nic się nie dzieje w sprawie drogi powiatowej przez Wolę Błędową, 

 nic się nie dzieje w sprawie rowów melioracyjnych od wiaduktu do lasu w Woli 

Błędowej, 

 prośba o ścięcie topoli na terenie świetlicy wiejskiej w Woli Błędowej, zagrażają 

obiektowi świetlicy; wyrównanie tego terenu i powyrywanie korzeni usuniętych 

krzaków. 

 

Burmistrz Andrzej Jankowski pakiet wniosków dotyczący dróg – tam, gdzie będzie 

potrzeba ubytki w drogach będą uzupełniane. Jeśli chodzi o teren świetlicy wiejskiej -  jeżeli 

wieś ma środki, to decyduje o ich wydatkowaniu. Tak zaniedbanej działki jeszcze nie 

widziałem - mówił Burmistrz. Działka jest przekazana w zarząd sołectwu, trzeba zobowiązać 

mieszkańców, aby coś zrobili samemu, korzenie postaramy się pomóc usunąć, ale kosmetykę 

powinni zrobić sami mieszkańcy. 

Burmistrz zaproponował, aby na następną sesje zaprosić Starostę Zgierskiego, ponieważ dziś 

na sesji było bardzo dużo uwag i wniosków dot. dróg powiatowych.  

 

Ad. 13. Przyjecie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków.  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków poinformował, że na XXI sesji RM Komisja 

nie przyjęła wniosków do realizacji.    

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XXI  sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie: 

Głosowanie wniosku: 12 głosów za 

                                     0 głosów przeciw 

                                     0 głosów wstrzymujących się  

Nieobecni podczas głosowania radna Marzena Skwarko, radny Andrzej Pożarlik, radny 

Bogdan Walczak 

 

Ad. 14 Zamknięcie obrad.  
Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 12.30 dokonał 

zamknięcia sesji.  
Protokołowała:  

E. Tomczak. 

 

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Strykowie  

 

Paweł Kasica 


